
Jeg, Jørgen Kjøller vil hermed bekendtgøre at jeg stiller op til formandsvalget i Dansk Fægte Forbund  2023 
med følgende motivation;  
 
Sidst jeg var formand var der ca. 1500 medlemmer, i dag er der 1500 medlemmer, der er gået over 10 år. 
Dansk Fægtning er et olympisk forbund, uden deltagelse, ved andet end andet end de olympiske lege for 
ungdom, i dette århundrede.    
 
Dansk Fægtning har de sidste år skabt en fin organisation, fokus på etablering og opstart af nye klubber.  
 
Dansk Fægtning vokser ikke med et, til det dobbelte antal medlemmer. Men vækst i antallet af 
medlemmer, er en vigtig målsætning, som ikke er lykkedes over de sidste ti år.  
Sidst konsoliderede jeg Dansk Fægte Forbund,  åbenbart så meget at det ikke har flyttet sig antallet af 
medlemmer. Nu  vil jeg vækste og have fokus på deltagelse ved  OL, inden der igen er gået et kvart 
århundrede, uden dansk deltagelse ved et OL.  
 
Med venlig hilsen 
 
Jørgen Kjøller 
Mahaut  

 


